
Protokół Nr 4.15

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 22 stycznia 2015 roku w godzinach 1345– 1450

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Dariusz Dracewicz, Ireneusz Dzienisiewicz,
Krzysztof Wiloch i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Z-ca Prezydenta miasta – Kamil Buksa,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Naczelnik Wydziału Planowanie Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Marta 

Herbszt,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds Organizacji Pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia Komisji do projektów uchwał:.

1) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego zwanego „JEZIORO EŁCKIE”,

2) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie
użytecznych w Ełku na rok 2015,

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,

4) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,

5) w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w  dziedzinie
kultury fizycznej. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2015 rok

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc na wstępie przywitał przybyłych na posiedzenie;

radnych,  Prezydenta  Miasta,  Sekretarza  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie
zapoznał zebranych z propozycją porządku obrad. 
Członkowie  Komisji  jednomyślnie;  w  głosowaniu  jawnym  –  9  głosami  „za”  przyjęli
proponowany porządek obrad jw.
 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie – 9 głosami „za” przyjęli protokół

Nr 3.14 z dnia 18 grudnia 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  



Do punktu  3
1)  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego „JEZIORO
EŁCKIE”. Celem opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego
„JEZIORO  EŁCKIE”,  na  terenie  obejmującym  wody  Jeziora  Ełckiego  i  część  terenów
przybrzeżnych, jest zaktualizowanie przeznaczenia terenów oraz określenie zasad dotyczących
realizacji obiektów na powierzchni Jeziora Ełckiego w tym m.in. marin, kładek i pomostów.
Obszar objęty opracowaniem znajduje się w zachodniej części miasta i obejmuje ok. 4.01 km2 i
w większości stanowi on powierzchnię Jeziora Ełckiego. W związku z tym, że przedmiotowy
obszar  sąsiaduje z terenami,  na których występuje duże zróżnicowanie funkcji  (mieszkalna
jednorodzinna, mieszkalna wielorodzinna i zabudowa usługowa) wskazane jest określenie zasad
dotyczących realizacji obiektów na powierzchni Jeziora Ełckiego w nawiązaniu do istniejącego
lub przewidzianego w planach miejscowych zagospodarowania terenów znajdujących się w
bezpośrednim  sąsiedztwie.  Przystąpienie  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego,  który  obejmowałby  linię  brzegową  jeziora  wraz  z
bezpośrednio  przylegającymi  terenami  podyktowane  jest  również  zwiększającą  się  liczbą
wniosków w sprawie  zagospodarowania  brzegów jeziora i  terenów przyległych (w tym na
wodzie).
Objęcie  linii  brzegowej  Jeziora  Ełckiego  wraz  z  terenami  przyległymi  ustaleniami  planu
miejscowego pozwoli  uwzględnić  przeznaczenie  terenu  w zakresie  planowanego  przebiegu
kolejnego etapu promenady, a także zabezpieczyć walory krajobrazowe brzegu jeziora i ustalić
dopuszczalne zagospodarowania terenu w zależności od charakteru usług znajdujących się w
sąsiedztwie (ze szczególnym uwzględnieniem istniejącej i planowanej promenady miasta).

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt  uchwały   w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego zwanego „JEZIORO EŁCKIE”.

2) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok
2015.

Zgodnie z art. 73A ustawy z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach
rynku  pracy  (Dz.  U.  Nr  99,  poz.  1001),  na  wniosek  gminy  starosta  może  skierować
bezrobotnego bez prawa do zasiłku korzystającego ze świadczeń z pomocy społecznej  do
wykonywania prac społecznie użytecznych w miejscu zamieszkania lub pobytu w wymiarze
10 godzin tygodniowo. 

Wykonywanie prac społecznie użytecznych w naszym mieście odbywać się będzie na rzecz
Miasta  Ełku,  na  podstawie  porozumienia  zawartego  między  Starostą  Ełckim  a  Gminą
Miastem  Ełk.  Refundacja  kosztów  ze  środków  Funduszu  Pracy  wynosić  będzie  do  60%
minimalnej kwoty świadczenia przysługującego bezrobotnym.

Podstawą zorganizowania prac społecznie użytecznych na terenie Miasta Ełku  w 2015 r.
i  zawarcia  porozumienia  jest  sporządzenie  planu  potrzeb  w  zakresie  wykonywania  prac
społecznie użytecznych i na jego podstawie opracowanie wniosku celem przekazania go do
Powiatowego Urzędu Pracy w terminie do dnia 31 stycznia 2015 r. 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały   w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie
wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok 2015.

3)  Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, który zawiera zmianę:



W załączniku Nr 1 do uchwały dokonuje się zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zwiększa się dochody bieżące 2015 r. o kwotę 7 200 zł  z tytułu sprzedaży samochodu
Straży Miejskiej,  
2. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 619 886 zł, w tym:
1)  zwiększa  się  wydatki  bieżące  o  kwotę  382  686  zł  (zwiększa  się  wydatki  na  opiekę
społeczną: jednostki specjalistyczne poradnictwa, mieszkania chronione i ośrodki interwencji
kryzysowej  –  33  294  zł  i  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  –  14  392  zł,  zadania
remontowe na drogach wewnętrznych – 200 000 zł, zadania remontowe – hala sportowa przy
ul. Kolbego – 135 000 zł).
3. Zmniejsza się przychody budżetu 2015 o kwotę 1 000 000 zł z tytułu spłaty pożyczek 
udzielonych  dla ECK w Ełku oraz zwiększenia przychodów z tytułu wolnych środków
o kwotę 1 612 686 zł.

4) Następnie Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Ełku na 2015 rok:  
Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Strategii 
i Rozwoju:
1. Projekt: „Przyjazne e-urzędy na Warmii i Mazurach     ” – dział 720 rozdział 72095
Mając na uwadze oszczędności podczas realizacji projektu „Przyjazne e-urzędy na Warmii 
i Mazurach” Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji wyraziło zgodę na utworzenie nowego
zadania  tj.  delegacje.  W związku  z  tym  wprowadza  się  nowy  paragrafu  4417  do  planu
budżetu wydatków na 2015 roku, z przeznaczeniem na podróże służbowe krajowe. Zmiany w
planie budżetu projektu „Przyjazne e-urzędy na Warmii i Mazurach polegają na przeniesieniu
środków w wysokości 1 000 zł z paragrafu 4117 – składki społeczne pracowników projektu
na  nowo  utworzony  paragraf  4417  dotyczący  Podróże  służbowe  krajowe  na  potrzeby
prawidłowej realizacji projektu. 
2. Przeniesienie kwoty 164 zł z wydatków zaplanowanych na koszty związane z realizacją
projektów nieinwestycyjnych (dział 750 rozdział 75095 § 4300) na dotację dla gminy Krosno
w ramach  umowy na  realizację  wspólnego  zadania  bieżącego  (dział  600  rozdział  60095
§ 2310). Dotacja będzie wykorzystana na zapewnienie hostingu oraz przedłużenie domeny
internetowej www.odlotowapolskawschodnia.pl do  dnia  28  listopada  2015  r.  Poniesienie
wydatku  jest  konieczne  dla  utrzymania  trwałości  zrealizowanego  projektu
współfinansowanego ze środków UE „Odlotowa Polska Wschodnia”.
II)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Spraw
Społecznych:
1. Zwiększenie z wolnych środków planu wydatków w dziale 852, rozdziale 85220 na łączną
kwotę 33 294 zł.
W związku z planowanym przekazaniem Ośrodkowi lokalu mieszkalnego przy ul. Kolejowej
15/4,  z  przeznaczeniem  na  mieszkanie  chronione  osobom,  które  ze  względu  na  trudną
sytuację  życiową,  wiek,  niepełnosprawność  lub  chorobę  potrzebują  wsparcia
w funkcjonowaniu w codziennym życiu, ale nie wymagają usług w zakresie świadczonym
przez jednostkę całodobowej opieki, prosimy o zabezpieczenie środków finansowych na jego
funkcjonowanie.  Środki  w rozdziale  85220 §4260 i  §4300 w kwocie  4 140,00 zł  zostaną
przeznaczone na ponoszenie kosztów utrzymania lokalu, w szczególności kosztów dostawy
do  lokalu  mediów  i  usług  oraz  obciążeń  z  tytułu  rozliczeń  tych  dostaw.  Lokal  wymaga
naprawy  i  konserwacji.  Planuje  się  między  innymi:  naprawę  pieców,  wymianę  drzwi,
listwowanie  podłóg,  wymianę  uszkodzonych  płytek  glazury,  malowanie  ścian  i  sufitów,
dostosowanie  instalacji  elektrycznej  do  przyłączenia  urządzeń  grzewczych  oraz  wymianę
instalacji wodno-kanalizacyjnej. Łączny koszt usługi remontowo-montażowej oszacowano na
kwotę 24 500 zł (w załączeniu szczegółowy zakres robót). Kwotę 1200,00 zł w dziale 852,
rozdziale 85220 §4210 przeznaczono na zakup niezbędnego wyposażenia (pralka, odkurzacz,
szafka).  Ponadto na podstawie  § 2 ust  2,  3  i  5 Rozporządzenia  Ministra  Pracy i  Polityki
Społecznej z 14.03.2012 r. w sprawie mieszkań chronionych, zaplanowano wynagrodzenie 

http://www.odlotowapolskawschodnia.pl/


z  tytułu  umowy  zlecenia  dla  osoby  świadczącej  wsparcie  w  mieszkaniu  chronionym.
Wsparcie obejmować będzie m.in. i pomoc w wykonywaniu czynności niezbędnych w życiu
codziennym  i  świadczone  będzie  w czasie  wolnym  od  pracy Ośrodka  (sobota,  niedziela,
święta tj.- 98 dni wolnych od pracy w 2015 r. x 3 godziny dziennie x 10 zł brutto za godzinę 
= 2 940 zł + pochodne od płac w kwocie 514 zł).
2. Zwiększenie z wolnych środków planu wydatków w dziale 852, rozdziale 85205 na łączną
kwotę 17 268 zł:
Z  powodu  rezygnacji  z  pełnienia  funkcji  przewodniczącej  Zespołu  Interdyscyplinarnego
osoby, która funkcję tę pełniła do 31.12.2014 r. oraz koniecznością wykonywania czynności
przez  2  osoby,  przewodniczącego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  i  jego  zastępcy,  wnoszę
o  zwiększenie  środków z  przeznaczeniem na  wypłatę  dodatków  specjalnych  dla  Zespołu
Interdyscyplinarnego,  który  zapewni  jego  obsługę  organizacyjno-techniczną  (kalkulacja
kosztów: 2 osoby x 500 zł brutto x 12 miesięcy = 12 000 zł + pochodne od płac 2 392 zł). 
III)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Mienia
Komunalnego: 
2. Wprowadzenie poniższych zadań remontowych do budżetu miasta na rok 2015 m.in:
Remont promenady od Pięknej 2 do Wyszyńskiego – 75 tys. (zakres: rozbiórka istniejącej
kostki, usunięcie korzeni drzew, wykonanie podbudowy, ponowne ułożenie tej samej kostki,
umocnienie brzegów i wykonanie barier). 
Finansowanie zadania z wolnych środków 
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
Zakup usług remontowych dział 926 rozdział 92601 § 4270
Wprowadzenie do budżetu miasta wydatków ze środków własnych w kwocie 135 000 PLN.
Środki przeznaczone będą na wzmocnienie dźwigarów drewnianych na hali sportowej przy
ul.  Kolbego  w  Ełku  w  zakresie  wzmocnienia  pasa  dolnego  i  wzmocnień  pionowych  za
pomocą taśm węglowych.
Brakująca kwotę w wysokości 135 000 PLN proponuje się pokryć z wolnych środków.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Andrzej Surynt zwrócił się z pytaniem o wyniki ekspertyzy dachu hali sportowej
i planowany czas wykonania naprawy.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  otrzymaliśmy  wynik  ekspertyzy  w  formie
elektronicznej,  nie  mamy  jeszcze  wersji  papierowej.  Na  razie  określamy  koszt  i  sposób
naprawy. Nie musimy rozbierać konstrukcji dachowej, koszt wyniesie poniżej 30 tys. Euro,
wystarczy zatem zapytanie ofertowe. Jeśli chodzi o zalecenia – należy wzmocnić dźwigary
poprzez oklejenie taśmą poliwęglanową. Jeśli będziemy znali już całą specyfikę prac,  jakie
mamy wykonać, można będzie określić termin wykonania.
Ponadto wpłynęła autopoprawka polegająca na zwiększeniu wydatków w dziale 900 rozdział
90004 § 4300 o kwotę 90 000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie dodatkowego zakresu
robót,  których  realizatorem  byłby  PUK  Sp  z  o.o.  w  ramach  „Zasad  realizacji  zadania
własnego Gminy w zakresie utrzymania zieleni miejskiej na terenie miasta Ełku zawartych 31
grudnia  2008  roku”.  Z  przedmiotowych  środków  zostanie  przeprowadzona  przycinka
wiosenna drzew w pasach drogowych oraz wzdłuż promenady oraz wycinka drzew. Środki na
ten cel będą sfinansowane  

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2015-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2015
rok wraz z autopoprawką. 



5) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  omówił projekt uchwały w sprawie  stypendiów,
nagród i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej.
Przedstawiony projekt uchwały Rady Miasta Ełku w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień
sportowych  przyznawanych  w  kulturze  fizycznej  ma  na  celu  wprowadzenie  tekstu
ujednoliconego dotychczas obowiązującej uchwały i jej zmian.
Ponadto  uchwała  wprowadza  możliwość  wręczania  stypendiów  trenerom  ełckich  klubów
osiągających  wysokie  lokaty  we  współzawodnictwie  krajowym  i  międzynarodowym.
Przedstawione  zmiany  są  odpowiedzią  na  liczne  wnioski  i  postulaty  ełckich  klubów
sportowych odnośnie uregulowania możliwości uzyskiwania stypendiów sportowych przez
trenerów. Taki sposób nagradzania stanowi właściwą motywację w dążeniu do osiągnięcia
wyższych wyników w klubach sportowych działających na terenie miasta Ełku.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej.

Do punktu  4
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  powiedział,  że  wszyscy  członkowie  Komisji

otrzymali propozycję planu pracy Komisji na 2015 rok – czy są jakieś uwagi czy wnioski?
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i jednomyślnie, 11 głosami „za” przyjęli plan pracy
Komisji na 2015 rok – w załączeniu do protokołu.     
  
Do punktu  5

  Radny Andrzej Surynt powiedział, że do Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku
została  skierowania  informacja  o  zmianie  lokalizacji  nowego  boiska  pełnowymiarowego,
którego wcześniej lokalizację planowano przy Targowisku Miejskim.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ze względów ekonomicznych, stabilności podłoża
ulokowanie  boiska  na  górnej  płycie  stadionu  MOSiR  jest  bardziej  zasadne.  Pod  zaplecze
szatniowe wykorzystane zostaną pomieszczenia Parku Wodnego.
Ponadto  w  ramach  zaplanowanego  na  rok  bieżący  zadania  inwestycyjnego  proponujemy
również przygotowanie  projektu budowy pełnowymiarowego boiska sportowego przy ulicy
Sportowej z planowaną realizację na lata 2016-2017.

Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds  Organizacji  Pozarządowych  Maciej  Juchniewicz
poinformował,  że  na  wypoczynek  zimowy  wnioski  złożyło  14  stowarzyszeń,  w  tym
wypoczynek stacjonarny – 10, wyjazdowy – 4. Planowane kwota wydatkowania – 53.500 zł –
informacja w załączeniu do protokołu.

Radny Nikodem Kemicer – kalendarz imprez miejskich – czy przewidziane są konsultacje
społeczne, jakie imprezy ełczanie chcieliby, by zostały zorganizowane? Mogłoby to być np.
konsultacje internetowe.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  można  coś  takiego  zrobić,  ale  należy  się
zastanowić  nad  celowością.  Są  Stowarzyszenia  Pozarządowe,  które  mogłoby  takie
konsultacje, czy ankietę przeprowadzić, a wyniki mogłyby zostać skierowane do Komisji. 

Radny  Piotr  Karpienia  –  należałoby  się  zastanowić  nad  chociażby  symbolicznym
biletowaniem miejskich imprez masowych.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  my coraz  bardziej  będziemy eksploatowani
amfiteatr przy Ełckim centrum Kultury i jest to przestrzeń dla imprez biletowanych.

Radny  Tomasz  Kłoczko  poruszył  problem  wulgaryzmów,  które  są  nagminne
w przeglądzie muzycznym subkultury hip hopu, który odbywa się w naszym mieście. 



Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – na tą imprezę przyjeżdża dużo młodych ludzi
do naszego miasta. Apelujemy do organizatorów, by takich słów niecenzuralnych było jak
najmniej.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

